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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen következménye lesz a plagizálásnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Egy hónappal ezelőtt derült ki a széles nyilvánosság számára, hogy Marosi Beatrix, a Belső-Pesti
Tankerület  vezetője  plagizált  a  szakdolgozatában.  Egy  szakértő  szerint  diplomamunkájának
minimum  36%-a  hivatkozás  nélküli,  idegen  szerzőktől  copy-paste  módszerrel  bemásolt
szövegrészekből áll, vagyis más szellemi tulajdonát lopta el egy oktatási szerv vezetője.
 
A  tankerületi  igazgató  asszony  hivatkozás  nélkül  idézett  többek  között  Jámbor  András
országgyűlési  képviselőtől  is.  Képviselőtársam  levélben  felszólította  Pintér  Sándort  és  Hajnal
Gabriellát, hogy indítsanak vizsgálatot a plágiumügyben, és amennyiben igaz a plágium, menesszék
a tankerület vezetőjét, a vizsgálat idejére pedig mentsék fel a munkavégzés alól.
 
A vizsgálatot a Kodolányi János Egyetem rövidre zárta arra hivatkozva, hogy az egyetemnek nincs
joga hivatalosan felülvizsgálni a plágiumgyanút az érintett hozzájárulása nélkül.
 
Kérdezem Miniszter Urat, hogy miként lehetséges az, hogy az ország egyik akkreditált egyeteme
copy-paste módszerrel plagizáló, wikipédiáról átvett szöveggel operáló szakdolgozatokat fogad el,
majd mikor  felröppennek a vádak,  megtagadja  az ügyben az  érdemi vizsgálatot?  Ilyen  lenne  a
minőségi magyar felsőoktatás?
 
Mostantól már nem csak a nyelvvizsga nem lesz kötelező a diplomához, de a szakdolgozatokban
sem kell a hivatkozásokat feltüntetni?
 



 
Lesz-e következménye a plagizálásnak, lesz-e következménye a plagizálás egyetemi bevédésének,
vagy Önök szemet hunynak pártkatonáik bűne felett?  Schmitt Pálnak még le kellett mondania egy
hasonló ügyben, Marosi Beatrix maradhat tankerületi igazgató?
 
Várom az egyenes válaszát!
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